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Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta w kwestii zniesienia poboru opłat w strefie płatnego 
parkowania przy placókach medycznych. Zawieszenie poboru opłat pozwoli na szybszy dostęp do 
płacówek medycznych. Zwłaszcza w sytuacji gdy zgrożone może być zdrowie czy życie pacjenta 
udającego się na wizytę lekarską. Nadmianiam, że otrzymuje liczne zgłoszenia od mieszakańców 
dot. problemu z obsługą nowych, rozbudowanych parkomatów. Proszę również wyobrazić sobie 
sytuację gdy osoba udająca się z dolegliościami bólowymi do lekarza, zaprakowała pojazd na 
parkingu płatnym przed placówką medczyną na planowny czas zgodnie z umówioną wizytą. 
Dochodzi do sytuacji gdy z powodu niezależnego od pacjenta wizyta lekarska przedłuża się a 
zaplanowany czas postoju pojazdu pacjenta jest przekroczony i w konsekwencji obliguje karą dla 
parkującego. Uważam, że zniesienie poboru opłat w strefie płatnego parkowania przy placówkach 
medycznych jest jak najbardziej zasadne. 


